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Nye	  tiltag	  og	  gamle	  traditioner:	  
Det første halvår med ny ledelse og ledelsesstruktur er gået. Der er blevet brugt en 
del energi på at ”finde hinanden” og få den daglige drift sat i system. Nogle ting bliver 
anderledes, andre forsvinder helt, men de fleste traditioner og daglige aktiviteter 
bibeholdes fordi de er gode og de udspringer af de værdier vi gerne vil stå for. Det er 
f.eks, morgensang og høstfest  i friskolen og gymnastikfællesskab og skitur i 
efterskolen.  
 
Vi vil også lave helt nye tiltag, som skal forbedre det skoletilbud vi kan tilbyde. 
Musikskolen, som startede efter sommerferien, er et godt eksempel herpå, og vi er 
rigtig glade for den tilslutning den har fået. Et andet godt eksempel er vores ”nye” 
madordning i friskolen, som både er mere fleksibel og lettere at administrere. 
 
Vi drøfter fremtidens udviklingsmuligheder. Skal vi bygge nyt? Vi tog en tur til VUC i 
Haderslev for at blive inspireret af deres funktionelle og legende miljøer. 
 
 
Årsregnskab	  
Regnskabet for 2014 er endnu ikke færdigt. 
	  
 
Skolebusordning	  
Der er ansat faste chauffører til skolebusserne.  
Skolebusordningen blev evalueret.    
 
 
Jubilæum	  
Skolen har 150 års jubilæum næste år. Det vil vi gerne markere. Et jubilæumsudvalg 
vil komme med et oplæg. 
 
 
Vedtægter	  
Skolens vedtægter skal opdateres for at gøre dem tidssvarende. Der bliver ikke tale 
om store ændringer.  
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